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s Romanem Malečkem, 
jednatelem KV Arény a radním města

Co Vás ve městě v poslední době nejvíc zaujalo?
Hlavně objevující se kvanta zpráv -  většinou mimo realitu 
o tom, co kdo pro město v dohledné době udělá a také co 
kdo městu a jeho občanům provedl. Jenže to je zřejmě již 
asi předvolební kolorit.

Na čem teď právě pracujete a co připravujete?
Je toho opravdu hodně -  v rámci magistrátu nad dotaže
ním nejdůležitějších úkolů, pomalu nad rozpočtem pro pří
ští rok a snahou zachováni výše dotací do sportu, v rámci 
basketbalu nad rozjezdem nové sezóny, v rámci svojí firmy 
nad naplněním a její produkcí a v rámci KV Arény -  to je 
na samostatnou kapitolu.

Co považujete za největší současný problém města?
Jasná koncepce kam se město v současné složité době 
má ubírat a hlavně pružnost v řešení i když to je díky na
staveným parametrům a zákonům hodně těžké. Konkrétně 
nám třeba schází dokončení územního plánu a sním spoje
ný rozjezd investičních akcí, úprava dopravní obslužnosti, 
energetický plán,... atd., ale třeba i větší tlak na stát a kraj 
určený ke vzniku státní vysoké školy v K.Varech s obory 
lázeňství, balneológie a cestovního ruchu.

Co je nového v KV Aréně, případně Bazénovém centru? 
Přinesl letošní rok nějaké zajímavé trendy, změny?
Jak už jsem říkal to je na samostatnou kapitolu, ale 
v zkratce se dá konstatovat, že se nám daří pomalu 
naplňovat ideu o KV Aréně jako multifunkčním areálu, 
sloužícím Vařákům i návštěvníkům co by sportovní, 
kulturní a oddychové centrum. Konkrétně se nám podařilo 
v poslední době rozšířit nabídku areálu -  v objektu KV 
Arény o služby sportovního lékaře, fitness studio,rehabi
litace, nové dvě pokladny, nový gastro provoz a nastavili 
provozně a energeticky efektivnější režim. Podařilo se 
úspěšně rozjet bazénové centrum a rozšířit jeho služby 
o masérské centrum, plaveckou školu, prodejní slánek 
se sportovním zbožím a od září i nově s možností nákupu 
vstupenek na všechny sportovní a kulturní akce konané 
v Aréně i jinde. Radost mám i z rozjezdu výstavby haly 
pro míčové sporty a doufejme na podzim i s výstavbou 
venkovního bazénu se zázemím, přičemž obě stavby by 
měli v příštím roce doplnit nabídku celého centra, které se 
tak stane jedním z nejmodernějších a nejkomplexnějších 
středisek v republice a mělo by přinášet městu a jeho 
občanům nejen ono sportovní, kulturní a relaxační plus, 
ale městu snad také marketingový a ekonomický přínos. 
Takže určitě zvu všechny přijdte si do Arény zašportoval, 
zarelaxovat, mrknout na hokej nebo jiný sport, dobře se 
najíst nebo přijďte na kulturu -  třeba v říjnu na koncert 
Jamese Blunta.
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01 TVÁŘÍ Z TITULNÍ STRANY
je  jeden z letošních 576 karlovarských prvňáků. Od 
září zasedne Baruška do lavic ZŠ Poštovní s rozší
řenou jazykovou výukou. Nejvíc se těší na hodiny 
ang lič tiny a tě locviku

05 PROMĚNY MĚSTA ZA ČTYŘI ROKY
seřadíme do fo togalerie. Nebude chybět krytý 
bazén, om lazené Infocentrum  v Lázeňské 14, obno
vené Letní kino, park nad Vřídlem ani revitalizované 
sídliště ve Staré Roli.

07 DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ ČEKAJÍ
na m ilovníky historie a obdivovatele pam á tek l 3. 
a 14. září. Zpřístupněna bude kaplička sv.Linharta, 
sklepy zám ečku v Doubí, průvodce vás čeká na 
hradišti Tašovice a v  domě Bursa.

14 ŠESTIDENNÍ PODÍVANOU SLIBUJE
letošní 19. ročník Karlovarského fo lk lorního fe s ti
valu. Od 2. září roztančí ulice soubory z Evropy, ale 
také z Gruzie, Konga a Izraele.

15 V SERIÁLU KARLOVARSKÉ RODINY
nabídneme životní příběhy potom ků Ludw iga 
Mosera, zakladatele sklářské dynastie, je jížkřiš fá l 
získal v roce 1860 přívlastek "sk lo  krá lů  a král mezi 
sk ly ". Z pozůstalosti Leo Mosera um ožnily vnučky 
zakladatele ukázat un iká tn í fo togra fie  z rodinného 
alba.

20 STRÁŽNÍCI ZACHRÁNILI SOJKU
zamotanou do rybářského vlasce. Po ošetření ve te
rinární lékařkou vrá tili sojku do hnízda. U odchytu 
zatoulaných a zraněných ptáků a zvířa t asistu jí 
karlovarští strážníci stá le častěji.

26 AMERICKÝ FOTBAL MÁ PRVNÍ KLUB
také v Karlových Varech. Mužstvo Warriors hraje sed- 
mičkovou divizi a minulé dva zápasy vyhrálo. V září 
bude na hřišti AC Start nábor nových hráčů.
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